
Oświadczenie złożone 
przez senatora Macieja Grubskiego 

Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Mirosława Drzewieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Uprzejmie proszę Pana Ministra o udzielenie odpowiedzi na pytanie, co stało się powodem 
pominięcia Polskiego Zrzeszenia Wushu przy rozdziale środków budżetowych na rok 2008 
w ramach Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

Pragnę nadmienić, iż Polskie Zrzeszenie Wushu prowadzi działalność zgodnie ze statutem 
i z obowiązującymi przepisami prawa. Od wielu lat było dofinansowywane z budżetu państwa 
przez Departament Sportu Powszechnego kolejnych władz sportowych (GKKFiS, GKKFiT, 
PKSport, Ministerstwo Sportu). 

Z poważaniem 
Maciej Grubski 
 


